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Protokół Nr 1.2024
z posiedzenia Komisji budżetu, finansów, rozwoju gospodarczego i promocji powiatu 

odbytego w dniu 30 stycznia 2024 r. godz. 10:00

Ad.l. Otwarcie posiedzenia.
Posiedzenie otworzył pan Adam Rozszczypała - Przewodniczący Komisji. Na wstępie powitał 
wszystkich członków komisji, jak również osoby zaproszone.
Posiedzenie rozpoczęte o godz. 10.00.
\N posiedzeniu Komisji budżetu, finansów, rozwoju gospodarczego i promocji powiatu uczestniczyło 
10 członków komisji na ogólną liczbę 10 według załączonej listy obecności, stanowiącej załącznik nr 1 
do niniejszego protokołu. Podczas rozpoczęcia posiedzenia brak pana Wacława Rodka oraz pana 
Tomasza Stańka. Ponadto w posiedzeniu udział wzięły osoby zaproszone zgodnie z załącznikiem nr 2 
do niniejszego protokołu.

Ad.2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Pan Przewodniczący poinformował, iż protokół z poprzedniego posiedzenia został wyłożony do 
wglądu przed posiedzeniem, w związku z powyższym zapytał, czy są uwagi do jego treści.

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest za przyjęciem ww. protokołu.

Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty jednogłośnie.
W głosowaniu udział wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 10.
„Za" - 8 głosów (Aneta Bławat, Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, Agnieszka 
Luba - Mendyk, Adam Rozszczypała, Wiesława Słowik, Kazimierz Żółtek), „przeciw" - 0 głosów, 
„wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Pan Przewodniczący poinformowało przejściu do kolejnego punktu posiedzenia.

Ad.3. Przyjęcie porządku obrad.
Pan Przewodniczący przedstawił proponowany porządek posiedzenia.
Proponowany porządek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Zatwierdzenie sprawozdania z realizacji planu pracy Komisji budżetu, finansów, rozwoju 

gospodarczego i promocji powiatu Rady Powiatu w Opatowie za 2023 rok.
5. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu:

a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Opatowskiego na lata 2024 - 2027,

b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2024 rok,
c) w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2024 r.,
d) w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Opatowie na 2024 r.,
e) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji budżetu, finansów, rozwoju gospodarczego 

i promocji powiatu na 2024 r.,
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f) w sprawie przekazania skargi na działanie Zarządu Powiatu, administratora strony Facebook 
Powiat Opatowski według właściwości.

6. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu:
a) w sprawie przystąpienia do realizacji zadania w ramach Programu „Opieka wytchnieniowa" 

dla Jednostek Samorządu Terytorialnego - edycja 2024, realizowanego ze środków Funduszu 
Solidarnościowego,

b) w sprawie ustalenia zasad i trybu preferencyjnego wynajmu powierzchni nieruchomości, na 
której jest zlokalizowany Inkubator Przemysłowy Świętokrzyskiego Centrum 
Przedsiębiorczości Rolniczej we Włostowie,

c) w sprawie określenia zasad gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność 
Powiatu Opatowskiego,

d) w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli w szkołach i 
placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Opatowski na rok 2024, maksymalnej 
kwoty dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli oraz form i specjalności kształcenia, na 
które dofinansowanie jest przyznawane,

e) w sprawie przyjęcia "Lokalnego Programu wspierania edukacji uzdolnionych uczniów szkół 
ponadpodstawowych prowadzonych na terenie powiatu opatowskiego,

f) w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania stypendium Starosty Opatowskiego oraz 
nagród Starosty Opatowskiego,

g) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej na 
2024 r.,

h) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i 
transportu na 2024 r.,

i) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2024 r.,
j) w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty Opatowskiego z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku za 2023 rok.
7. Sprawy organizacyjne.
8. Zamknięcie posiedzenia.

W wyniku braku uwag pan Przewodniczący odczytał proponowany porządek posiedzenia, następnie 
zapytał, kto jest za przyjęciem proponowanego porządku obrad.
Powyższy porządek posiedzenia w głosowaniu jawnym został przyjęty jednogłośnie.
W głosowaniu udział wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 10.
W głosowaniu udział wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 10.
„Za" - 8 głosów (Aneta Bławat, Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, Agnieszka 
Luba - Mendyk, Adam Rozszczypała, Wiesława Słowik, Kazimierz Żółtek), „przeciw" - 0 głosów, 
„wstrzymało się" -0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Ad. 4. Zatwierdzenie sprawozdania z realizacji planu pracy Komisji budżetu, finansów, rozwoju 
gospodarczego i promocji powiatu Rady Powiatu w Opatowie za 2023 rok.
Na salę obrad wszedł pan Tomasz Staniek (godz. 10.11), dalsze obrady prowadzone są w 9 osobowym 
składzie.
Pan Przewodniczący przedstawił propozycję sprawozdania z realizacji planu pracy komisji. 
Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.

W wyniku braku uwag pan Przewodniczący zapytał, kto jest za przyjęciem proponowanego 
sprawozdania za 2023 rok.
Powyższy sprawozdanie w głosowaniu jawnym zostało przyjęte jednogłośnie.
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W głosowaniu udział wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 10.
W głosowaniu udział wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 10.
„Za" - 9 głosów (Aneta Bławat, Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, Agnieszka 
Luba - Mendyk, Adam Rozszczypała, Wiesława Słowik, Tomasz Staniek, Kazimierz Żółtek), „przeciw" - 
0 głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

Wobec braku dalszych pytań pan Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu obrad.

Ad. 5. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu:
a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2024 - 2027.
Pan Przewodniczący Adam Rozszczypała udzielił głosu pani Zofii Rusak - Skarbnikowi Powiatu, 
która szczegółowo omówiła projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 2024 - 2026 stanowiący 
załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.

O zabranie głosu poprosiła pani Wiesława Słowik, która zapytała o kwotę 58 600,00 zł 
przeznaczoną na zakup samochodu dla Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego 
w Sulejowie czy to to tylko wkład własny.

Odpowiedzi udzielił pani Skarbnik, która potwierdziła słowa radnej.

O zabranie głosu ponownie poprosiła radna Wiesława Słowik, która zapytała z czego wynika 
zwiększenie środków dla Powiatowego Centrum Kultury w Opatowie.

Odpowiedzi udzieliła pani Skarbnik, która powiedziała, iż dotyczy to kosztów związanych 
z przeprowadzeniem ekspertyzy w związku z gromadzoną się wodą w podziemiach 
turystycznych.

O zabranie głosu poprosiła pani Aneta Bławat, która zapytała, czy taka ekspertyza nie była 
wykonywana wcześniej.

Odpowiedzi udzielił pan Tomasz Staniek - Starosta Opatowski, który poinformował, iż nie 
płaciliśmy jeszcze za ekspertyzę, że były to wstępne oględziny wykonywane przez młodzież na 
praktykach, które wykazały, iż niezbędna jest szczegółowa ekspertyza aby poszerzyć badania 
w tym kierunku.

O zabranie głosu poprosiła pani Małgorzata Jalowska - Wicestarosta, która dodała, iż zwracali 
się do Ministerstwa Kultury o środki na ten cel, ale ich wniosek został odrzucony i w związku 
z czym wykonanie tej dokumentacji leży po stronie powiatu.

Odbyła się krótka dyskusja ww. temacie. Uznano, iż jak najszybciej należy rozwiązać ten 
problem aby nie było to zagrożeniem dla zwiedzających turystów.
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O zabranie głosu poprosiła pani Aneta Bławat, która zapytała o zakup samochodów ze środków 
PFRON, czy będą to nowe samochody. Radna zapytała również, czy mają miejsce sytuacje że 
dana jednostka przekazuje innej samochód.

Odpowiedzi udzielił pan Starosta, który wskazał, iż będą to nowe samochody. Poinformował, iż 
np. SOSW w Dębnie przekazało samochód dla PŚDS w Opatowie, gdyż mieli dużo pojazdów na 
stanie i nie wszystkich używali.

O zabranie głosu poprosiła pani Agnieszka Luba - Mendyk, która zapytała o remont drogi 
powiatowej w kierunku głównego ujęcia drogi w m. Gierczyce, co dalej z ta drogą. Zapytał 
również na jakim etapie jest wyznaczenie utworzenie pasa drogi w m. Jasicę.

Odnośnie drugie pytania radnej głos zabrał pan Rajmund Bańcer - Kierownik Wydziału 
Gospodarki Nieruchomościami, który poinformował, iż Zarząd Dróg Powiatowych w Opatowie 
występuje o wyznaczenie pasa zajętości, następnie Gospodarka Nieruchomościami wyznacza 
geodetę i ZDP może dalej procedować. Wskazał, iż wystąpili już z zapytaniem do geodetów 
i otrzymali odpowiedź na wykonanie tych prac na kwotę 80 tys. zł. Pan Kierownik wskazał, iż 
nie mają zabezpieczonych środków w budżecie na ten cel.

O zabranie głosu poprosiła pani Ewelina Płatek - Kosior - obsługa prawna starostwa, która 
poinformowała, iż w wydziale Gospodarki Nieruchomościami jest bardzo dużo dróg do 
wyznaczania pasa, które są sukcesywnie realizowane. Najpierw regulacje się stany prawne 
dróg tam gdzie są jakieś inwestycje czy remonty. Pani mecenas podkreśliła, iż już wiele udało 
się zrobić, ale nie da się wszystkiego uregulować w jeden rok, gdyż mamy również wyznaczony 
budżet na ten cel. Powiedział, iż ZDP w Opatowie wyznaczył już mapę tych dróg ale opinie 
geodetów są bardzo drogie.

Na salę obrad wszedł pan Wacław Rodek (godz. 10.37), a wyszedł pan Tomasz Staniek.

O zabranie głosu ponownie poprosiła radna Agnieszka Luba - Mendyk, która powiedział, iż 
pyta gdyż ich gmina jest uzależniona od powiatu.

Głos zabrała pani mecenas Ewelina Płatek - Kosior, która poinformowała, iż to nie ma wpływu 
kiedy powiat wyznaczy pas drogowy, gdyż to zadanie gminy w zakresie dróg gminnych i nie ma 
potrzeby aby czekali dokąd sięga droga powiatowa.

Następnie pan Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze pytania lub uwagi.

Wobec braku głosów pan Przewodniczący A. Rozszczypała poddał pod głosowanie projekt 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Opatowskiego na lata 2024 - 2027 pytając, kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem.

Powyższy projekt uchwały w głosowaniu jawnym został jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowany.
W głosowaniu udział wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 10.
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„Za" - 9 głosów (Aneta Bławat, Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, 
Agnieszka Luba - Mendyk, Wacław Rodek, Adam Rozszczypała, Wiesława Słowik, Kazimierz 
Żółtek), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.

b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2023 rok.
Pan Przewodniczący powiedział, że zmiany w budżecie są tożsame z projektem uchwały 
o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Opatowskiego na lata 2024 - 2027, wobec czego zapytał, czy są pytania.

Nikt się nie zgłosił, wobec powyższego pan Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 
głosowanie pytając, kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem.

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali ww. projekt 
uchwały, który stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.

W głosowaniu udział wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 10.
„Za" - 9 głosów (Aneta Bławat, Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, 
Agnieszka Luba - Mendyk, Wacław Rodek, Adam Rozszczypała, Wiesława Słowik, Kazimierz 
Żółtek), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.

c) w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2024 r.
Pan Przewodniczący komisji odczytał treść ww. projektu uchwały, po czym zapytał, czy ma ktoś 
jeszcze jakieś pytania bądź uwagi.

Wobec braku dalszych głosów pan Przewodniczący A. Rozszczypała poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2024 r., pytając, 
kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem.
Powyższy projekt uchwały w głosowaniu jawnym został pozytywnie zaopiniowany i stanowi 
załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.

W głosowaniu udział wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 10.
„Za" - 9 głosów (Aneta Bławat, Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, 
Agnieszka Luba - Mendyk, Wacław Rodek, Adam Rozszczypała, Wiesława Słowik, Kazimierz 
Żółtek), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.

d) w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Opatowie na 2024 r.
Pan Przewodniczący komisji odczytał treść ww. projektu uchwały, po czym zapytał, czy ma ktoś 
pytania bądź uwagi.

Wobec braku głosów pan Przewodniczący A. Rozszczypała poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Opatowie na 2024 r., pytając kto 
jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem.
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Powyższy projekt uchwały w głosowaniu jawnym został pozytywnie zaopiniowany i stanowi 
załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.

W głosowaniu udział wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 10.
„Za" - 9 głosów (Aneta Bławat, Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, 
Agnieszka Luba - Mendyk, Wacław Rodek, Adam Rozszczypała, Wiesława Słowik, Kazimierz 
Żółtek), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.

e) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji budżetu, finansów, rozwoju gospodarczego 
i promocji powiatu na 2024 r.
Pan Przewodniczący komisji odczytał treść ww. projektu uchwały, po czym zapytał, czy ma ktoś 
pytania bądź uwagi.

Wobec braku głosów pan Przewodniczący A. Rozszczypała poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji budżetu, finansów, rozwoju gospodarczego 
i promocji powiatu na 2024 r., pytając kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem.
Powyższy projekt uchwały w głosowaniu jawnym został pozytywnie zaopiniowany i stanowi 
załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.

W głosowaniu udział wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 10.
„Za" - 9 głosów (Aneta Bławat, Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, Agnieszka 
Luba - Mendyk, Wacław Rodek, Adam Rozszczypała, Wiesława Słowik, Kazimierz Żółtek), 
„przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.

f) w sprawie przekazania skargi na działanie Zarządu Powiatu, administratora strony Facebook 
Powiat Opatowski według właściwości.
Pan Przewodniczący udzielił głosu pani Anecie Bławat - Wiceprzewodniczącej komisji skarg, 
wniosków i petycji, która poinformowała, iż komisja odbyła 2 posiedzenia w przedmiotowej 
sprawie. Podczas pierwszego spotkania dowiedzieli się, iż administratorem strony Powiat 
Opatowski jest starosta i ktoś jeszcze. W związku z czym wystosowali pismo do starosty aby 
udzielił odpowiedzi na kilka pytań. Podczas drugiego posiedzenia z odczytanego pismo przez 
Przewodniczącą komisji wynikło, iż to pracownik starostwa jest administratorem strony. Radna 
powiedziała, iż w związku z powyższym komisja zdecydowała się przekazać sprawę wg właściwości 
do rozpatrzenia przez Starostę Opatowskiego. Jednakże pani Aneta Bławat dodała, iż osobno 
skierowała pismo w trybie wniosku o udostępnieniu informacji publicznej z tymi sami pytaniami 
jednakże jeszcze nie otrzymała na nie odpowiedzi.

Pan Przewodniczący komisji odczytał treść ww. projektu uchwały, po czym zapytał, czy ma ktoś 
pytania bądź uwagi.

Wobec braku głosów pan Przewodniczący A. Rozszczypała poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie przekazania skargi na działanie Zarządu Powiatu, administratora strony Facebook 
Powiat Opatowski według właściwości, pytając kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem.
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Powyższy projekt uchwały w głosowaniu jawnym został pozytywnie zaopiniowany i stanowi 
załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.

W głosowaniu udział wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 10.
„Za" - 7 głosów (Aneta Bławat, Andrzej Gajek, Małgorzata Jalowska, Bożena Kornacka, Wacław 
Rodek, Adam Rozszczypała, Kazimierz Żółtek), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 2 głosy 
(Agnieszka Luba - Mendyk, Wiesława Słowik)
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.

Następnie pan Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Ad.6. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu:
a) w sprawie przystąpienia do realizacji zadania w ramach Programu „Opieka wytchnieniowa" dla 

Jednostek Samorządu Terytorialnego - edycja 2024, realizowanego ze środków Funduszu 
Solidarnościowego.
Pan Przewodniczący komisji poprosił o zabranie głosu przez panią Katarzynę Ambryszewską - 
Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Opatowie, która szczegółowo omówiła 
cele oraz zakres programu. Wskazała, iż zostało nam przyznanych 11 opiekunów a my wnosiliśmy 
o 17.

O zabranie głosu poprosiła pani Wiesława Słowik, która zapytała, ilu opiekunów przewiduje dla 
gminy Iwaniska, gdyż zbiera same pozytywne opinie na temat tego programu i pomocy osobom 
niepełnosprawnym.

Odpowiedzi udzielił pani Kierownik, która wskazał, iż nie wie tego na chwilę obecna bo to zależy 
od liczby zainteresowanych i zakwalifikowanych, gdyż muszą to być osoby ze znacznym stopniem 
niepełnosprawności.

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma jeszcze pytania do przedłożonego projektu uchwały w 
sprawie przystąpienia do realizacji zadania w ramach Programu „Opieka wytchnieniowa" dla 
Jednostek Samorządu Terytorialnego - edycja 2024, realizowanego ze środków Funduszu 
Solidarnościowego

Nikt się nie zgłosił, wobec powyższego pan Przewodniczący przeszedł do omawiania kolejnego 
projektu uchwały.

Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.

b) w sprawie ustalenia zasad i trybu preferencyjnego wynajmu powierzchni nieruchomości, na której 
jest zlokalizowany Inkubator Przemysłowy Świętokrzyskiego Centrum Przedsiębiorczości Rolniczej 
we Włostowie.
Pan Przewodniczący udzielił głosu panu Rajmundowi Bańcerowi - Kierownikowi Wydziału 
Gospodarki Nieruchomościami, który poinformował, iż celem powstania Inkubatora jest 
wspieranie rozwoju przedsiębiorstw, rolników poprzez stworzenie korzystnego środowiska do 
zakładania i prowadzenia działalności gospodarczej, rozwoju działalności oraz konkurencyjności 
oraz innowacyjności Powiatu Opatowskiego poprzez wspieranie tworzenia i rozwoju 
przedsiębiorstw działających na terenie Powiatu Opatowskiego oraz działalności rolniczej.
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Kierownik wskazał, iż aby zrealizować ten cel Powiat Opatowski postanowił wprowadzić na okres 
inkubacji program zakładający wynajem na preferencyjnych warunkach dla przedsiębiorców albo 
rolników, którzy zobowiążą się do utworzenia co najmniej jednego nowego miejsca pracy 
utworzonego po zawarciu umowy najmu na okres inkubacji oraz ich zakładana działalność w 
biznesplanie nie będzie polega jedynie na magazynowaniu towarów na powierzchni 
wynajmowanej.

O zabranie głosu poprosiła pani Agnieszka Luba - Mendyk, która zapytała czy będzie to wyglądać 
w ten sposób, iż przychodzi przedsiębiorca ze swoim biznesplanem i dostaje miejsce. Zapytała, czy 
musi potem z tego wykonać jakieś sprawozdanie.

Odpowiedzi udzielił Kierownik, który wskazał, iż najpierw musi być wniosek ze zgłoszeniem 
i przedstawionym biznesplanem. Poinformowała, iż dany przedsiębiorca będzie musiał się 
rozliczyć na koniec roku czy udało mu się utrzymać zatrudnienie.

Głos zabrała pani Ewelina Płatek - Kosior - obsługa prawna starostwa, która dodała, iż 
w momencie kiedy ktoś nie dotrzyma zapisów umowy będzie musiał zwrócić bonifikatę otrzymana 
z tytułu niższej opłaty za czynsz. Pani mecenas poinformowała, iż w kwietniu budynek ma zostać 
oddany do użytkowania, a pierwsze ogłoszenia zostaną wystosowane pod koniec lutego.

O zabranie głosu ponownie poprosiła radna Agnieszka Luba - Mendyk, która zapytała czy są już 
wydzielone boksy.

Odpowiedzi udzieliła pani mecenas, która poinformowała, iż to przedsiębiorca będzie decydował 
jaka powierzchnia będzie mu potrzebna. Dodała, iż taką możliwość będą mieli również rolnicy.

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma jeszcze pytania do przedłożonego projektu uchwały 
w sprawie ustalenia zasad i trybu preferencyjnego wynajmu powierzchni nieruchomości, na której 
jest zlokalizowany Inkubator Przemysłowy Świętokrzyskiego Centrum Przedsiębiorczości Rolniczej 
we Włostowie.
Nikt się nie zgłosił, wobec powyższego pan Przewodniczący przeszedł do omawiania kolejnego 
projektu uchwały.
Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.

c) w sprawie określenia zasad gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność Powiatu 
Opatowskiego.
Pan Przewodniczący ponownie udzielił głosu panu Rajmundowi Bańcerowi, który poinformował, iż 
do wyłącznej właściwości Rady Powiatu należy podejmowanie uchwał w sprawach majątkowych 
powiatu dotyczących zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich 
wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony, 
o ile ustawy szczególne nie stanowią inaczej.

Pan Przewodniczący komisji odczytał treść ww. projektu uchwały, po czym zapytał, czy ktoś ma 
pytania do przedłożonego projektu uchwały w sprawie określenia zasad gospodarowania 
nieruchomościami stanowiącymi własność Powiatu Opatowskiego.
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Nikt się nie zgłosił, wobec powyższego pan Przewodniczący przeszedł do omawiania kolejnego 
projektu uchwały.

Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.

d) w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli w szkołach 
i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Opatowski na rok 2024, maksymalnej 
kwoty dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli oraz form i specjalności kształcenia, na 
które dofinansowanie jest przyznawane.
Pan Przewodniczący udzielił głosu panu Markowi Gołasie - Kierownikowi Wydziału Oświaty, 
Kultury, Turystyki i Sportu, który przedstawił plan podziału środków na dofinansowanie form 
doskonalenia zawodowego nauczycieli w 2024 r.

Pan Przewodniczący komisji odczytał treść ww. projektu uchwały, po czym zapytał, czy ktoś ma 
pytania do przedłożonego projektu uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia 
zawodowego nauczycieli w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat 
Opatowski na rok 2024, maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli oraz 
form i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane.

Nikt się nie zgłosił, wobec powyższego pan Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego 
punktu posiedzenia.

Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu.

e) w sprawie przyjęcia "Lokalnego Programu wspierania edukacji uzdolnionych uczniów szkół 
ponadpodstawowych prowadzonych na terenie powiatu opatowskiego.
Pan Przewodniczący ponownie udzielił głosu pani Markowi Gołasie, który poinformował, iż w celu 
motywacyjnego wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży tworzy się lokalny program 
wspierania edukacji uzdolnionych uczniów szkół ponadpodstawowych prowadzonych na terenie 
powiatu opatowskiego. Wskazał, iż program ten będzie on realizowany w dwóch formach:
1) stypendium Starosty Opatowskiego dla uzdolnionych uczniów szkół ponadpodstawowych,
2) nagród Starosty Opatowskiego dla absolwentów szkół ponadpodstawowych.

O zabranie głosu poprosiła pani Aneta Bławat, która powiedziała, iż to bardzo fajna inicjatywa i 
młodzież należy doceniać.

Pan Przewodniczący komisji przedstawił projekt uchwały po czym zapytał, czy ktoś ma pytania do 
przedłożonego projektu uchwały w sprawie przyjęcia "Lokalnego Programu wspierania edukacji 
uzdolnionych uczniów szkół ponadpodstawowych prowadzonych na terenie powiatu 
opatowskiego.

Nikt się nie zgłosił, wobec powyższego pan Przewodniczący przeszedł do omawiania kolejnego 
projektu uchwały.
Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu.
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f) w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania stypendium Starosty Opatowskiego oraz nagród 
Starosty Opatowskiego.
Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały po czym zapytał, czy ktoś ma pytania do 
przedłożonego projektu w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania stypendium Starosty 
Opatowskiego oraz nagród Starosty Opatowskiego.
Nikt się nie zgłosił, wobec powyższego pan Przewodniczący przeszedł do omawiania kolejnego 
projektu uchwały.
Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu.

g) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej na 
2024 r.
Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały po czym zapytał, czy ktoś ma pytania do 
przedłożonego projektu w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji oświaty, sportu, zdrowia i 
pomocy społecznej na 2024 r.
Nikt się nie zgłosił, wobec powyższego pan Przewodniczący przeszedł do omawiania kolejnego 
projektu uchwały.
Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu.

h) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu na 
2024 r.
Pan Przewodniczący przedłożył projekt uchwały po czym zapytał, czy ktoś ma pytania do 
przedłożonego projektu w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji rolnictwa, ochrony 
środowiska, dróg i transportu na 2024 r.
Nikt się nie zgłosił, wobec powyższego pan Przewodniczący przeszedł do omawiania kolejnego 
projektu uchwały.
Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu.

i) w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2024 r.
Pan Przewodniczący przedłożył projekt uchwały po czym zapytał, czy ktoś ma pytania do 
przedłożonego projektu w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2024 r.

Nikt się nie zgłosił, wobec powyższego pan Przewodniczący przeszedł do omawiania kolejnego 
projektu uchwały.
Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu.

j) w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty Opatowskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa 
i Porządku za 2023 rok.
Pan Przewodniczący przedłożył projekt uchwały po czym zapytał, czy ktoś ma pytania do 
przedłożonego projektu w sprawie przyjęcia sprawozdania Starosty Opatowskiego z działalności 
Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2023 rok.

Nikt się nie zgłosił, wobec powyższego pan Przewodniczący przeszedł do omawiania kolejnego 
projektu uchwały.
Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu.
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Wobec braku uwag i pytań Pan Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu 
posiedzenia.

Ad.7. Sprawy organizacyjne.
Pani Przewodniczący A. Rozszczypała zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w realizowanym punkcie.
Nikt nie zabrał głosu, wobec czego przeszedł do realizacji ostatniego punktu posiedzenia.

Ad.8. Zamknięcie posiedzenia.
Pan Przewodniczący podziękował zebranym osobom za przybycie i zamknął posiedzenie komisji.
Na tym posiedzenie zakończono (godz. 11:30).

Przewodniczący Komisji 
budżetu, rozwoju gospodarczego i promocji powiatu

,arnRozszczypała
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